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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over het bericht «Ongelooflijk dat tbs’ers in dorp 
rondlopen» (ingezonden 22 maart 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Ongelooflijk dat tbs’ers in dorp rondlopen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat tbs’ers tegen de afspraken in vrij rondlopen in de gemeente 
Albrandswaard? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het loslaten van tbs’ers in de maatschappij een 
onacceptabel risico is voor de veiligheid van Nederland, waar u verantwoor-
delijk voor bent? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wanneer gaat u nou eens inzien dat de veiligheid van de samenleving 
prevaleert boven de belangen van de meest gestoorde en gevaarlijke 
criminelen van Nederland? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat tbs de maatschappij helemaal niet veiliger maakt zoals 
u altijd beweert, aangezien één op de vijf tbs’ers na zijn vrijlating weer een 
misdrijf pleegt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid een einde te maken aan de verlofregeling voor tbs’ers? 

Vraag 7
Bent u bereid ervoor te zorgen dat deze tbs-kliniek per direct stopt met het 
vrij rond laten lopen van tbs’ers in de gemeente Albrandswaarde? Zo nee, 
waarom niet? 
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Vraag 8
Bent u bereid een overzicht van alle incidenten met tbs’ers van De Kijvelan-
den in de afgelopen vier jaar naar de Kamer te sturen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen 2


